

Date: 18 June 2025 التاريخ: ١٨ يونيو ٢٠٢٥

الموضوع: تحديث سير الاعمال بشركة صحار للطاقة Subject: Business Update for Sohar Power Company SAOG (The "Company")

ش م ع ع (الشركة)

We would like to inform the market on the

As informed to the market in our Q1

تود شركة صحار للطاقة شمع ع افادة السوق والمستثمرين الكرام بخصوص التحديث المتعلقة .following updates related to the Company بالشركة

1. Achievement of Effective Date:

2025 disclosure, the Company was working towards satisfying a few Conditions Precedent to meet the requirements of the Lenders. Company is pleased to inform the Market that the Company has achieved financial closure and the Effective Date of the Amended and Restated Loan

١- تاريخ سربان الاتفاقية

في افصاحنا في الربع الاول ٢٠٢٥ في بورصة مسقط أشارت الشركة بأنها كانت تعمل على إستيفاء بعض الشروط المسبقة لتلبية متطلبات المُقرضين. يسر الشركة إفادتكم بأنها قد حققت المتطلبات المالية ودخلت في إتفاقية القروض المُعدّلة والمُعاد صياغتها إعتباراً من ٢٩ مايو ٢٠٢٥. وقد تم إستلام التأكيد رسميًا من قبل المقرضيين بتاريخ ١٦ يوبنو . 7 . 70

2. Achievement of Commercial **Operations Date:**

Agreement on 29 May 2025.

Confirmation has officially received from the lenders on 16 June 2025.

In our Q1 2025 disclosure, the Company had mentioned that all activities to wards ac Commercial Operations Date was completed by 28 March 2025 and the Company was awaiting official confirmation from Nama PWP. This confirmation is officially received by the Company on 4 May 2025

٢- تاريخ بدء التشغيل التجارى

في إفصاحنا للربع الأول من ٢٠٢٥، ذكرت الشركة hieving أن جميع الأنشطة المتعلقة بتحقيق تاريخ بدء __ العمليات التجاربة قد اكتملت بحلول ٢٨ مارس ٢٠٢٥، وكانت الشركة في انتظار تأكيد رسمي من شركة نماء لشراء الطاقة والمياه وقد تم إستلام هذا التأكيد رسميًا من قبل الشركة بتاريخ ٤ مايو . 7 . 70



3. Partial Outage at the Plant:

On 25 May 2025, one of the gas turbines at the Plant suffered a forced outage. Following a trip, it led to loss of power that prevented a safe shut down of the unit, which resulted in extensive damages, especially to the bearings and some blades / vanes. In addition to the repair costs, the Company will also incur loss of revenues on account of this shutdown; the impact of which cannot be determined at this time. The repair to the Gas Turbine is ongoing and the financial impact of the event shall be intimated to the market in due course. The remaining two gas turbines remain available to the grid.

٣- الإنقطاع القسري في المحطة

في ٢٥ مايو ٢٠٢٥، تعرضت إحدى توربينات الغازية في المحطة للتوقف القسري. أدى ذلك إلى فقدان الطاقة بعد حدوث هذا الانقطاع، مما ادى الى عدم المقدرة على إيقاف الوحدة بشكل آمن، أسفر ذلك عن أضرار كبيرة، خاصة في المحامل وبعض الشفرات / الدوارات . بالإضافة إلى تكاليف الإصلاح، ستتكبد الشركة أيضًا خسائر في الإيرادات نتيجة لهذا التوقف؛ ولا يمكن تحديد تأثير ذلك في الوقت الحالي. حيث ان الإصلاح لا يزال مستمراً في التوربينية الغازية ، وسيتم إبلاغ السوق بالتأثير المالي للحدث عند توفر البيانات الداعمة. تظل التوربينتين الاخريين متاحتين اللشكة.

Yours Faithfully,
For Sohar Power Company SAOG

Sreenath Hebbar
Chief Executive Officer

مخلصكم عن شركة صحارللطاقة ش م ع ع

* 18L bulled *

* SOHAR POWER

* No: 1176 Trices

سريناث هيبر الرئيس التنفيذي